



曾彥童

現為澳門聖庇護十世音樂學院深造階學生，應屆澳門培正中學高中畢業生，本年 9 月將入讀廣州醫科大學醫學技術科系。

自 5 歲起入讀澳門聖庇護十世音樂學院鋼琴課程，開始學習音樂，師從澳門鋼琴家、作曲家李慧芬老師，樂理跟隨梁德貞老師學習。於 2021 年考獲英國皇家音樂學院 ABRSM 鋼琴 ARSM 演奏級及八級樂理證書，在學期間多次獲澳門聖庇護十世音樂學院頒發獎學金及優異生獎，多次參演聖庇護十世音樂學院學生音樂會。

於 2019 年榮獲澳門亞洲文化藝術節鋼琴獨奏八級組冠軍及明日之星獎，於 2019 年榮獲澳門青年音樂比賽鋼琴獨奏優異獎，2021 年榮獲維也納國際音樂賽莫扎特組第一名及演奏級組第二名。

#### CHANG IN TONG

Kelly Chang, recent high school graduate of Pui Ching Middle School in Macau, is also a advanced level two piano student at the Academia de Musica Saint Pio de X. This year September, she will be admitted to the Department of Medical Technology of Guangzhou Medical University.

At the age of 5, she began studying the piano at Academia de Musica Saint Pio de X, under the tutelage of Macao pianist and composer Ms Evonne Lei , and music theory with Ms Filomena Leong. In 2021, she received her ARSM piano diploma and Grade 8 Music Theory Certificate. During her piano studies, she obtained several scholarships

and outstanding student awards from Academia de Musica Saint Pio de X in Macau and participated in many student concerts. In 2019, she won first place and the “Rising Star Award” at the ACA Fest Macao Preliminaries in the ABRSM Grade 8 Category. In the same year, she won the Merit Award at the Macao Young Musicians Competition. In 2021, she won first place in the Mozart category and second place in the performance category at the International Young Musicians Music Competition.